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Side 2af 2

Spørgsmål
Vil ministeren redegøre for, hvorvidt han synes, det lever op til ministerens ambitioner i 
forhold til bekæmpelse af skattely, at vi i Danmark har virksomhedsstrukturer, hvor der 
stilles ringe krav til gennemsigtighed i virksomheders ejerforhold og økonomisk aktivitet?

Svar
Der skal ikke herske tvivl om, at regeringen prioriterer indsatsen mod international skat-
teunddragelse højt. Vi har justeret lovgivningen således, at Danmark lever op til den in-
ternationale standard fastsat af Global Forum on Transparency og Exchange of Informa-
tion.

Regeringen har derfor nedsat et tværministerielt udvalg, som skal komme med anbefalin-
ger til, hvordan vi kan forbedre mulighederne for at bekæmpe skattely m.v. Udvalget er 
bl.a. blevet bedt om at se på mulighederne for at forbedre reglerne om gennemsigtighed 
vedrørende bl.a. kommanditselskaber. 

Herudover støtter regeringen i forbindelse med justeringen af hvidvask-reglerne i EU, at 
der bliver offentlig adgang til oplysninger om, hvem der reelt ejer selskaberne.


